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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem gyér ez a Mező/gazdaságvédelmi akcióterv?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A kormany.hu portálon megjelent „Gazdaságvédelmi Akcióterv” két sarkalatos pontja foglalkozik a
mezőgazdasággal:

"11. Az Agrár-vállalkozási Hitelgarancia Alapítvány tőkeemelése 

Az  Agrár-vállalkozási  Hitelgarancia  Alapítványnál  5  milliárd  forintos  tőkeemelés  segíti  a
mezőgazdasági ágazat fejlesztését.

12. Öntözési rendszer fejlesztése a mezőgazdaságban

A magyar  agráriumban  rejlő  lehetőségek  hatékonyabb,  biztonságosabb  kiaknázása  érdekében  a
kormány a  termelők  öntözési  lehetőségeinek kiszélesítéséről  döntött.  A kormány 2020 és  2030
között évente 17 milliárd forintot biztosít arra, hogy emelkedjen az öntözött területek nagysága,
bővüljön  az  öntözésbe  bevont  gazdálkodók  száma,  így  emelkedjen  a  mezőgazdasági  termelés
hatékonysága. (1426/2018. (IX. 10.) Korm. határozat)"

Kérdezem Önt:

1.  Az  AGHVA 5  milliárd  forintos  tőkeemelése  hogyan  tudja  segíteni  a  mezőgazdasági  ágazat
fejlesztését? 

2. Hogyan kívánják elérni 2020 és 2030 között, hogy emelkedjen az öntözött területek nagysága,
bővüljön az öntözésbe bevont gazdálkodók száma? 

Budapest, 2019. június 7.
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